

Protokoll Styremøte

Vår dato
27.10.25

Vår referanse
SIHK 06/25

SIHK-møte nr. 06/25

Til stede:

Karl-Fredrik Sandelin Velle (KFSV)
Maria B Nilsen (MBN)
Tom Erik Augestad (TEA)
Håvard Listaul (HL)
Ida Heimholt (IH)
Loralee Jane Ånnerud (LJÅ)

Frafall:

Charlotte Høien (CH)
Tommy Beck (TB)
Ronald Røsler (RR)

Møtested:	NITO-huset, Porsgrunn
Møtedato/-tid:	27. oktober, kl. 16:00-19:30

AGENDA

48/25	Godkjenne innkalling og sakliste	KFSV
49/25	Gjennomgang hallprosjektet	KFSV
50/25	Jubileumsfest	IH
51/25	Endre utleiereglement klubbhuset	IH
52/25	Ny avtale Bauer/Torshov sport	KFSV
53/25	Endring av klubbfarger	KFSV
54/25	Zucca Hockey camp	KFSV
55/25	Gjennomgang av sport og turneringer	TB/KFSV
56/25	Rammeverk hospitering - oppfølging	TB
57/25	Eventuelt	

Protokoll

48/25 Godkjenne innkalling og saksliste

Vedtak: *Innkalling og saksliste for SIHK 06/25 godkjennes. Protokoll SIHK 05/25 godkjennes etter signering og publiseres på vår hjemmeside.*

49/25 Gjennomgang hallprosjekt

KFSV informerte om status situasjon uteis og presenterte «Skein X» som er utarbeidet sammen med Herkules Skøyter og Asplan Viak.

Vedtak: *Tatt til orientering.*

50/25 Jubileumsfest

Det vil bli invitert til jubileumsfest 03.01 på klubbhuset. HL avklarer med SFP, og IH utarbeider invitasjon.

Vedtak: *Tatt til orientering.*

51/25 Endre utleiereglement klubbhuset

Etter noen uønskede hendelser vedrørende utleie av klubbhuset har vi sett oss nødvendige til å gjøre noen endringer. Målet med utleie er å gi en gode til våre medlemmer til barnebursdager, begivenheter og hyggelige tilstelninger. Det er videre viktig for oss at utleie av klubbhuset ikke skal være til forstyrrelse for andre bruker og SFP.

Vedtak: *Utleie av SIHK klubbhus gjøres bare til klubbens medlemmer, og leietaker må ved leietidspunktet være minimum 25 år.*

52/25 Inngåelse av avtale med Bauer/Torshov

Avtalen med XXL har gått ut, og vi har fra og med 01.10.25 inngått en avtale med Bauer og Torshov sport. Bauer vil fremover være leverandør av tøy som vi kjøper gjennom Torshov sport. Innen midten av november vil nettbutikk være tilgjengelig. Torshov vil videre komme til oss for en handledag.

Vedtak: *Tatt til orientering.*

53/25 Endring av klubbfarger

I dialogen med Bauer ble vi gjort oppmerksom på at alle leverandører av ishockeyutstyr vil fase ut røde hjelmer. Dette medfører om at skal vi ha fortsatt benytte røde hjelmer vil dette medføre at leverandører ikke vil kunne tilby dette til våre medlemmer. Andre klubber i Norge som har benyttet røde hjelmer har vedtatt en utfasing av røde hjelmer med overgang til annen farge. I diskusjonen har styret kommet frem til at hvite hjelmer passer våre farger best.

Vedtak: *Fra og med 01.11.2025 vil SIHK fase ut røde hjelmer, og går over til hvite hjelmer. Dette medfører at klubbfargene til SIHK er hvit hjelm, rød bukse og røde hansker. Det stilles ikke krav til å endre fra røde hjelmer med en gang, men skal man kjøpe ny hjelm er det å forvente at man kjøper hvit hjelm.*

54/25 Zucca Hockey Camp
KFSV informerte om at det arbeides med å gjennomføre en camp sammen med Zuccarello og hans management sommeren 2026.

Vedtak: *Tatt til orientering.*

55/25 Gjennomgang av sport og turneringer
KFSV informerte om oppstart på sesongen. De aller fleste lag er i gang.

Vedtak: *Tatt til orientering.*

56/25 Rammeverk hospitering - oppfølging
KFSV informerte om innføringen av rammeverk for hospitering. Opplevs som et godt tiltak med noen små oppstartsutfordringer. Anses som løst, og det oppleves videre at rammeverket er godt tatt i mot.

Vedtak: *Tatt til orientering.*

57/25 Eventuelt
Eve. 1 TEA la frem et ønske om navn på spilledrakter. Det ble diskutert mulige løsninger, og den løsning TEA la frem anses som god.

Vedtak: *Det tillates navn på drakter fra og med ungdomsidrett (U14 og eldre). Dette skal være en borrelås-løsning. Det enkelte lag er ansvarlige for kostnadene rundt dette, og kan enten gjøres med inntjening gjennom dugnad eller egenandel pr spiller. Videre skal alle på det enkelte lag ha navn på drakt om det innføres hos det enkelte lag. Vil dette treffe en eller flere spillere som spiller både U13 og U15 skal ikke navn benyttes på U13.*

Vedtaket ble vedtatt med 5 for og 1 imot. HL ønsker protokolltilførsel om at dette er et unødvendig kostnadsbærende tiltak for de respektive lag.

Eve. 2 MBN informerte om den siste jentedagen. Anses som svært vellykket. Det planlegges ny jentedag i januar/februar. Videre la MBN frem informasjon om den kommende Barnas idrettsdag.

Vedtak: *Tatt til orientering.*

Eve. 3 KFSV ba om at kommende møte fastsatt 05.12 avlyses da p.t. anses som ikke nødvendig. Neste møte blir da 12.01.

Vedtatt: *Tiltredes av styret.*